

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2023-02-10 kl 18:30

Plats: Zoo.se hallen, Brännland

Närvarande: Maria Juslin, Marie Berggren, Torgny Näslund, Susanne Granberg, Margit Håkansson, Anders Högdal.

Frånvarande: Lena Wiklund, Kicki Johansson, Emelie Lönnebrink.

§1 Ordförande öppnar mötet.

§2 Till justerare valdes Marie Berggren.

§3 Dagordningen godkändes.

§4 Föregående protokoll, genomgång

§5 Rapportering

- Från VU – beslut om anlitanade av firma för flytt av hemsidan. Beslut om träningsgrupp skydd måndagar.
- Från ÖND- medlemsmöte och samordningskonferens 28-29 oktober, 2 från resp VG kan åka. Torgny skickar ut inbjudan till berörda VG.
- Från SBK – viss turbulens i styrelsen, vi avvaktar utredning.
- Från VG- stor aktivitet i alla VG, tjänstehund medverkade under beredskapsdagen 30 sept, vi har 2 nya patrullhundar i klubben, IGP – tävling planeras, Hoopers första kursen går av stapeln 7-8 oktober, Bruks höstprov genomfört, fin feedback och många duktiga ungdomar.
- Hundens dag, välbesökt och roligt arrangemang.

§6 Regler om uthyrning av lokaler som UBHK i sin tur hyr. Susanne har djupdykt i frågan och det står klart att vi kan hyra ut till annan ideell förening, oavsett vilken verksamhet de har. När det gäller försäkringsfrågor så är enbart SBK-medlemmar försäkrade när de vistas i våra lokaler, om andra ideella föreningar hyr ska de få information om detta och att de själva måste ta ansvar för försäkringsfrågan för sina medlemmar.

Vi ser positivt på uthyrning till andra organisationer och att den gärna får öka så länge det inte sker undanträngning av UBHK:s verksamhet.

§7 Principer för övergripande hantering av ekonomin – förslag från medlem - **Vi kanske ska se alla dessa fasta anläggningar som en gemensam tillgång, som varje medlem och varje verksamhet har rätt att utnyttja, men också att vi har ett gemensamt ansvar för att tillskjuta de resurser som krävs för att kunna driva dem.**

Styrelsen anser att frågan är viktig och behöver diskuteras på medlemsmöte. Maria, Susanne och Margit förbereder frågan med underlag så det kan bli en saklig diskussion.

§8 Zoo.se hallen, stort tryck på stora hallen, men färre vill hyra lilla hallen samt övervåning. Uthyrningen behöver bli jämnare om ekonomin ska gå ihop. Behövs både marknadsföring och prioritering, behövs speglar även i lilla hallen? Lilla hallen samt övervåningen, kan fler använda dem? Styrelsen konstaterar att arbete behöver göras både på intäkts- och kostnadssidan. Aktuellt för VG -och medlemsmöte.

§9 Sponsorarbete, Maria får klartecken att gå vidare med Zoo.se. Synpunkter har kommit om att Brännlandshallen också behöver en skylt "Umeå Brukshundklubb". Anders tar med sig frågan. Vi har nu 3 personer intresserade av att jobba med "Sponsring och marknadsföring". Från styrelsen ska Susanne G ingå i gruppen, Maria ansvarar för att så snart som möjligt få till ett möte med berörda.

Behöver också aktualiseras på VG- och medlemsmöte.

#### §10 Ekonomi

- Rapportering, en del eftersläpning i ekonomin, vissa VG går back men fortsatt god ekonomi på totalen. Behövs principdiskussion om hur vi ska se på ekonomin på ett övergripande plan. Tas upp på medlemsmöte.
- Beslut om stopp för privata utlägg, kort skall användas. Gäller från 15 oktober, information ska gå ut på hemsida och FB.
- Beslut – ny VG Hoopers ska ha eget konto och Swish.

§11 Förslag om att utbilda en person till tävlingsledare lydnad och två personer till instruktörer HUG samt 2 person som tävlingsledare bruks. Styrelsen godkänner enligt förslag. Om ytterligare frågor om utbildning kommer hanteras de av VU.

§12 Oklarheter om ansvar för hantering av klubbens datorer när det blir trassel, Plan och material hanterar bokningar, men hur ska vi hantera service, underhåll, uppgraderingar mm. Ämne för VG-möte.

§13 Regler för skotträning. Sedan tidigare finns beslut om skotträning söndagar 2 tim, onsdag kväll 1 tim. Information om vilken tid som är bokad för skott ska gå ut på FB och i kalendern. Skotträning måste samordnas och det är först till kvarn, dvs om någon har bokat tid för skott en söndag måste övriga intresserade samordna sig till den tiden. Först till kvarn att boka gäller. För alla andra medlemmar som eventuellt vill undvika skott gäller det egna ansvaret att ta reda på via kalender när skott kan förekomma. Om det finns behov av att förändra gällande regler behöver frågan väckas på medlemsmöte.

§14 Ön – Efter diskussion beslutar styrelsen att Gula huset på Ön ska säljas. Huset inköptes med en förväntan om snabbt tillfälligt bygglov samt beslut om ny lokalisering dit huset skulle kunna flyttas med. Det har inte infriats varför huset ska säljas, i första hand till intresserade medlemmar, i andra hand via Blocket.

§15 Nytt klubbområde. Möte med MEX inbokat 4 oktober, Torgny och Margit kan delta. Styrelsens inställning är att Tjälmark inte är lämpligt, utsträckt område som dessutom behöver enorma mängder material för att kunna bli jämna träningsplaner. Området vid Forslunda är fortsatt intressant pga goda kommunikationer och ett bra sammanhang med Forslunda och Hippologum. Styrelsen bedömer att vi behöver mycket mer information inför ett ställningstagande vad gäller möjligheter, kostnader, tidplaner.

§16 Planering av VG möte 13 nov – kommer att hållas på övervåningen, Zoo.se hallen. Förslag till agenda hanteras två veckor före mötet, kaffe och fikabröd ska fixas.

§17 Övriga frågor - inga

§18 Ordförande förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras